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Yvette is a Title Searcher and Conveyancer in the Commercial Real Estate Group.
Yvette assists with:

e Searching titles including reviewing documents and surveys and preparing detailed title summaries and
encumbrance lists

e Identifying and assisting with the correction of title deficiencies

e Preparing and registering various electronic documents

e Preparing First Applications into Land Titles

Yvette has almost 40 years of title searching experience in both residential and commercial property acquisitions,
disposition, financing, leasing, and development including extensive experience in both traditional and electronic
title searching and registration.
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Education

e University of Guelph, 1987

BLG | Vos avocats au Canada

Borden Ladner Gervais s.ENN.CR.L, S.RL. (BLG) est le plus grand cabinet d’avocats canadien véritablement
multiservices. A ce titre, il offre des conseils juridiques pratiques & des clients d'ici et d’ailleurs dans plus de domaines
et de secteurs que tout autre cabinet canadien. Comptant plus de 725 avocats, agents de propriété intellectuelle et
autres professionnels, BLG répond aux besoins juridiques d’entreprises et d’institutions au pays comme a I'étranger
pour ce qui touche les fusions et acquisitions, les marchés financiers, les différends et le financement ou encore
I'enregistrement de brevets et de marques de commerce.
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